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Jonas Ekman -Fischer är med och han kommer ta J. Hallbecks plats som ordförande i gruppen medan 
Johan är i väg. Välkommen Jonas! 

Sommaren 

Summering och genomgång av hur det ser ut inför hösten. 

På kir är det fortsat två avdelningar öppna. Förhoppning och mål är at öppna den tredje under 
hösten.  

AKM kommer ha flera nya som kommer gå upp i triagen under hösten. 

Anestesin har fler personer under upplärning. 

IVA stabilt. 

Ambulansen fortsäter sin rekrytering r/t at fler behövs pga ändrade arbetsförhållande. 

Ortopeden inget nyt. 

Op kommer ha nyt opera�onsprogram. Inga större förändringar på personalfronten 

 

Digital manual 

Genomgång av strukturen på nya manualen, Johan visar. Några har lite kvar som ska skickas �ll Johan, 
gör gärna deta så snart som möjligt. När allt är klart bör alla kliniker informera sina egna 
medarbetare. En blänkare bör läggas på navet -Ingela fixar 

 

FAST 

Möte har ägt rum mellan narkosen och kirurgen för at komma vidare med frågan hur man utbildar i 
FAST. Kirurger kommer göra FAST på nivå två eller andra pa�enter där det inte råder �dsnöd vid 
omhändertagandet. Diskussioner om vikten av at lägga in persondata för at kunna kvalitetsgranska 
e�er. Frågan kommer upp om ortopeden ska göra FAST. Emil kollar om intresse finns. 

 

Granskning 

Handläggandet av tre utvalda pa�enter diskuteras. Handläggandet återkopplas �ll inblandad personal 
på respek�ve klinik.  

 

Diskussion kring nästa veckas traumaövning. 

Anteckningar skrivna av Ingela 


